

# Referat fra styregruppemøde 10 August 2023

## Deltagere i styregruppemøde:

Peter  
Jens Kristian  
Svend Erik  
Mathias  
Trine  
Hanne  
Per  
Morten  
Teis  
Asbjørn

Afbud fra: Jens, Anne, Ove, Nick, Bent, Lene

### 1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde

Ingen kommentar – referat godkendt

### 2. Sekretariat/licens

Lillian tager kopien 26-27 august og 2-3 september  
Der sælges træningspas fra licenskontrollen 2-3 september

### 3. Info/billetgruppen

Lene ønsker at der i slutinstruktion står hvor mange billetter der er til kørerne og hvem der skal bære dem.  
Der udleveres sække til affald.

### 4. Teknisk control

Vægte er bestilt til de næste 2 løb.  
Der er endnu ikke indkøbt calibrator til støjmåler ( tages op til næste år )

### 5. Område

Jørgen har indgangsvagt.

Præmiepodie på sædvanlig plads  
Der er forespørgsel om hegn må blive stående mellem de 2 løb, det undersøges

### 6. Start/ oplining

Kontrolpanel til startlys er ikke repareret.

### 7. Depot

Martin er Chef 26-27 august

Nick er chef 2-3 september

Det er et ønske at der står i slutinstruktion at dækaffald fra dæk opsamles på et underlag og afleveres i affaldscontainer.

## **8. Køkken**

Madpakker fra Tirstrup Brugs.

## **9. Parkering**

Per kontakter til parkering.

## **10. Bane**

Officials lidt sløjt på bane

Læger og ambulance bestilt.

Radioer er også bestilt.

## **11. Løbsledelse**

Intet at bemærke

## **12. Næste styregruppemøde**

Svend Erik Indkalder

## **13. Eventuelt**

**NBNBNNB!** HVIS du ikke allerede følger vores facebook side, så kom godt i gang ved at trykke følg her - <https://www.facebook.com/ringdjursland> - her kan du også se alle event.

Det er rigtig vigtigt, at du liker og deler de opslag som du får – så får vi flere, som ved at vi findes og forhåbentlig hermed også flere frivillige og flere besøgende på vores løbsdage.